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INTERPELACJA VII/2015

wsprawie:informacjinatematMiejskiegoSzpitalaZespolonego

W związku z trudną sytuacją finansową Miejskiego Szpitala Zespo|onego, zwracam

się z prośbą o udzielenie informacjiw nastepującej kwestii:

l l enapzes tzen ios ta tn ich7|atpodjęto ,naz|ecen ieUzęduMias ta ,DyrektoraSzp i ta|a ,

programów naprawczych p|acówki, czy korzystano z metody benchmarkingowej?

Jakibyłkosztpzeprowadzonychprogramównaprawczych?Wjakiejczęściiwjakimstopniu
je zrealizowano ?
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